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بابک زمانی، رئیس انجمن سکته مغزی 
ایران بیان کرد:

شیوع سکته مغزی 
از بسیاری از بیماری ها 

بیشتر است
رئیس انجمن سکته مغزی ایران گفت: 
ســکته مغزی آن قدر شایع است که شیوع 
آن حتی در ســنین پایین هم از بســیاری از 

بیماری های دیگر مانند ام اس بیشتر است.
به گزارش انجمن ســکته مغزی ایران، 
بابک زمانی، رئیس انجمن ســکته مغزی 
ایران، با اشاره به برگزاری شانزدهمین کنگره 
بین المللی سکته مغزی ایران در روزهای ۹ 
تــا ۱۱ آبان  در مرکز همایش های هتل قلب 
تهران، اظهــار کرد: هــدف از برگزاری این 
کنگره ارتقای ســطح درمان سکته مغزی 
از طریــق افزایش اطلاع رســانی، آموزش 
جامعه پزشــکی و درخواســت امکانات و 
وسایل برای درمان ســکته مغزی در ایران 

است.
او گفت: انجمن ســکته مغــزی ایران 
تلاش دارد تمام بخش هایی را که در درمان 
سکته مغزی نقش دارند، مانند توان بخشی، 
پرسنل اورژانس، پرستاری و... هماهنگ کند 
و این کنگره نیــز کنگره متخصصان مغز و 
اعصاب به تنهایی نیست، بلکه کنگره سکته 
مغزی ایران است که به طور کلی کنگره ای 
متشــکل از متخصصــان مغــز و اعصاب، 
همکاران توان بخش و فیزیوتراپ، نرسینگ 
و پرسنل اورژانس است. زمانی افزود: تلاش 
می شــود از ارتباطات بین المللــی در این 
کنگره استفاده شــود، امیدواریم این کنگره 
بتواند به اهداف خود بــا امکانات موجود 
دســت یابد. این متخصص مغز و اعصاب 
بیان کرد: سن شیوع سکته مغزی در ایران 
مانند دیگر کشورها و در سنین بالاست، اما 
توجه به سکته مغزی در سنین پایین به این 
دلیل است که ســکته مغزی آن قدر شایع 
است که شیوع آن حتی در سنین پایین هم 
از بسیاری از بیماری های دیگر مانند ام اس 

بیشتر است.
او ادامه داد: خوشبختانه، از آنجایی که 
برای درمان حاد سکته مغزی و جلوگیری 
از ســکته مغزی بعدی در بیماران جوان، 
می توان اقدامات مؤثری انجام داد، بیماران 
سکته مغزی در سنین پایین مورد توجه زیاد 
قرار گرفتند و درک و دانش بیشــتری که در 
ســال های اخیر در این باره پدید آمده، باعث 
شده است بسیاری از بیماری هایی را که در 
جوانان و حتی کودکان در گذشته به عنوان 
سکته مغزی نمی شناختیم، شناسایی کنیم.

ریئس انجمن سکته مغزی ایران با اشاره 
به این مهم که قطعا سن سکته مغزی پایین 
آمده اســت، عنوان کرد: براســاس شرایط 
مصرف  آلودگی هــا،  محیطی،  نامناســب 
بی رویه قلیان و بســیاری مسائل اجتماعی 
دیگر سن شیوع ســکته مغزی پایین آمده 
است، البته و متأسفانه در ایران سیستم ثبت 
بیماری ها را نداریــم و در این باره نمی توان 

اظهارنظر علمی داشته باشیم.
زمانی با این بیان که علائم و نشانه های 
ســکته مغزی متفاوت اســت، افــزود: هر 
علامــت مغز و اعصاب اگر به شــکل حاد 
ایجاد شــود، می تواند علائم سکته مغزی 
باشــد، امــا آنچــه در تبلیغــات عمومی 
انجمن های سکته مغزی، محور است، سه 
علامت کج شدن صورت، اختلالات تکلم و 

ضعف دست است.

ارائه برنامه های درمانی 
برای تومورهای سر و گردن کودکان
به دلیل نادربودن آن  دشوار است

محمدتقی خورســندی، رئیس کنفرانس «تازه های سارکوم سر و گردن 
کودکان» گفت: تومورهای سر و گردن کودکان جزء تومورهای سرطانی 
نادر محســوب می شــود و به همین دلیل ارائه برنامه های درمانی برای آن در 

مقایسه با سایر سرطان ها کودکان دشوارتر است.
محمدتقی خورســندی، رئیس کنفرانس «تازه های ســارکوم ســر و گردن 
کــودکان»، در ابتدا با اشــاره بــه چالش های درمان کودکان مبتلا به ســرطان 
گفت: جراحی در رشــته های مختلف پزشــکی از لحاظ اســترس وارد شده به 
پزشک جراح درجات مختلفی دارد، اما پزشکی که باید کودکی را جراحی کند، 
استرس بیشــتری را تحمل می کند؛ از این لحاظ درمان کودک مبتلا به سرطان 
و نیــز مواجهه با والدین او برای پزشــک معالج چالش بیشــتری دارد. وی در 
ادامه ضمن تقدیر از زحمات پروفســور پروانه وثوق برای درمان کودکان مبتلا 
به ســرطان کشــور، به ظرفیت ها و امکانات درمانی بیمارســتان محک اشاره 
کرد و گفت: امکانات مناســبی در این بیمارســتان برای درمان کودکان مبتلا به 
ســرطان کشور فراهم شده  که ستودنی است. خورســندی با بیان اینکه درمان 
تومورهای ســر و گردن کودکان حساسیت بیشــتری دارد، افزود: تومورهای سر 
و گردن کودکان جزء تومورهای ســرطانی نادر محســوب می شود و به همین 
دلیل ارائه برنامه های درمانی برای آن در مقایســه با دیگر سرطان های کودکان 

دشوارتر است.
این متخصص گــوش، حلق و بینی افزود: برای آنکــه بتوانیم به اطلاعات 
بــه روز و مفیــد برای درمان این تومورها دســت یابیم، باید بــا مراکز درمانی و 
دانشگاهی داخلی و بین المللی در ارتباط باشیم و از تبادل اطلاعات برای ارتقای 
برنامه های درمانی تومورهای سر و گردن کودکان استفاده کنیم. وی با تأکید بر 
اینکه درمان تومورهای ســر و گردن کــودکان نیازمند رویکرد چندتخصصی در 
درمان اســت، عنوان کرد: باید در درمان این تومورها از متخصصان و پزشــکان 
رشــته های مختلف پزشکی استفاده کرد؛ چراکه به دلیل نادر بودن آن، می توان 
با رویکرد چندتخصصی به پیشرفت های بیشتری در درمان این تومورها دست 

پیدا کرد.
خورســندی با اشــاره به دســتاوردهای کموتراپی و رادیوتراپــی در درمان 
تومورهای ســر و گردن کودکان افزود: در ســال های اخیر درمان این تومورها با 
استفاده از کموتراپی و رادیوتراپی پیشرفت بسیاری داشته است. همچنین برای 
تشــخیص تومورهای ســر و گردن دیگر تشــخیص های بافتی کافی نیست و با 
تشخیص های مولکولار پیشرفت های بیشتری در تشخیص این تومورها رخ داده 
است. وی در پایان ســخنانش با تأکید بر تبادل اطلاعات میان پزشکان داخلی 
برای درمان تومورهای سر و گردن کودکان گفت: پاسخ به روش های درمانی در 
سرطان کودکان در کشورهای مختلف  با هم متفاوت است؛ بنابراین با توجه به 
اینکه این تومورها نادر هستند، لازم است تبادل اطلاعات میان پزشکان داخلی 

انجام گیرد.

اهمیت تشخیص درست در درمان سارکوم سر و گردن کودکان
احمد عامری، دبیر علمی کنفرانس «تازه های سارکوم سر و گردن کودکان» 
نیــز در ادامه با اشــاره به نادر بــودن تومورهای ســر و گردن کــودکان گفت: 
ســرطان کودکان در مقایســه با ســرطان بزرگسالان کمتر اســت. در این میان، 
سرطان سارکوم در مقایسه با ســرطان های دیگر کودکان تعداد کمتری دارد و 
تومورهای ســر و گردن کودکان در مقایسه با سرطان ســارکوم نادر است. این 
موضوع پیچیدگی تشخیص، درمان و عوارض این بیماری را برای کودکان مبتلا 
به ســرطان بیشتر کرده است. وی اســتفاده از رویکرد چندتخصصی در درمان 
تومورهای ســر و گردن کودکان را بسیار مؤثر دانســت و بیان کرد: برای درمان 
مؤثر چنین تومورهایی نیازمند تعامل با یکدیگر هستیم، به همین دلیل برگزاری 
این کنفرانــس را برای تبادل اطلاعات در این حوزه مفیــد می دانم. وی عنوان 
کــرد: گرچه درمان تومورهای ســر و گردن کودکان  نیازمند مشــاوره گروهی از 
متخصصان و پزشــکان رشته های مختلف اســت، اما اغلب ما به دلیل کمبود 
امکانات ممکن اســت مجبور باشــیم به تنهایی درمان تومورهای سر و گردن 
کــودکان را آغاز کنیم. در چنین شــرایطی، قدم اول در درمان یعنی تشــخیص 
درست، بسیار مهم اســت؛ چراکه سرطان بیماری مزمنی است و اگر تشخیص 
آن به درســتی و بر اســاس برنامه درمانی مناســبی انجام نگیرد، مسیر درمان 

منحرف می شود.
عامری در بخش پایانی ســخنانش به دستاوردهای رادیوتراپی برای درمان 
تومورهای ســر و گردن کودکان اشــاره کرد و گفت: در دو دهه اخیر رادیوتراپی 
متحول شــده و اکنون با پیشــرفت این حــوزه، درمان تومورهای ســر و گردن 
کودکان مؤثرتر شــده اســت. کنفرانس علمی یک روزه «تازه های سارکوم سر و 
گردن کودکان» پنجشنبه ۱۲ مهر به همت مرکز تحقیقات جامع سرطان کودکان 
محک و با حمایت علمی انجمن رادیوانکولوژی ایران در مؤسسه خیریه محک 
برگزار شد. محوریت این کنگره، رویکرد درمان چند تخصصی در تومورهای سر 
و گردن کودکان بوده و اســتادان و متخصصان از دانشگاه های معتبر داخلی و 
بین المللی در آن حضور یافتند. مباحث مختلفی همچون تازه های پاتولوژی در 
رابدومیوسارکوم و یوئینگ ســارکوم کودکان، نقش بیولو  ژی ملکولی در درمان 
سیستمیک رابدومیوســارکوم کودکان، کاربرد جراحی در تومورهای سینونازال 
کــودکان و عوارض کوتاه مــدت و دراز مدت آن، قابلیت هــا و محدودیت های 
جراحی و بازســازی بافتی در تومورهای سروگردن کودکان، رادیوتراپی یوئینگ 
ســارکوم ســر و گردن کودکان (درمان و عوارض) و ... در این کنفرانس علمی 

بررسی شده است.
محک امیدوار اســت با برگزاری کنفرانس های علمی، زمینه افزایش دانش 
و تخصص پزشــکان را جهــت ارائه خدمــات درمانی اســتاندارد و منطبق با 

پروتکل های بین المللی برای کودکان مبتلا به سرطان فراهم آورد.

 در صحن شورای شهر تهران شنبه امید و افتخار به ناامیدی ختم شد

ون های خاک گرفته پایتخت

نگاه خبر

جامعهجامعه

شرق: در روزهایی که تهرانی ها گرفتار ناوگان فرسوده حمل ونقل 
عمومی هستند و کمبود اتوبوس و تاکسی در ساعات پیک مسافر، 
انتخابــی جز اســتفاده از خودروی شــخصی باقــی نمی گذارد، 
مشــخص شد که بیش از دویست ون صفر شهرداری در پارکینگ 
خــاک می خــورد. ۶۳۰ ونی کــه شــهرداری تهــران در یکی از 
مراسم های امید و افتخار از آن رونمایی کرد اما فقط ۲۵۲ ون به 
شــهرداری تحویل داده شد و بخشی از این ون ها هم در پارکینگ 
خاک خوردند یا نتوانستند به اندازه ظرفیت واقعی خدمات رسانی 
کنند . روز گذشته باز در صحن شورای شهر تهران گفته شد در این 
اتفاق ردی از داماد شــهردار تهران دیده می شود . حبیب کاشانی 
بــه اختصار گفت  باز هم پای ح-ح در میان اســت و کنایه زد که 
نمی خواهیم پا روی دم کســی بگذاریم اما بفرمایند کجا دمشان 

نیست که پای ما روی دمشان نرود .
در این جلسه جعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران 
و حمل ونقل شــورای شــهر تهران، با ارائه گزارشــی از وضعیت 
ون های تحویلی از وزارت کشــور با بیان اینکه از روز اول شــورای 
شهر درباره حمل ونقل دغدغه داشته و یکی از مهم ترین مشکلات 
و دغدغه های ما چاره اندیشی درباره حوزه حمل ونقل بود و امروز 
درباره یکی از موضوعــات مرتبط با حمل ونقل عمومی صحبت 
می کنم، گفت: پیش از آنکــه بخواهم گزارش دهم، در دو نوبت 
این موضوع را به شــهرداری تهران منعکــس کردم و یک مرتبه 
نیز آقای کاشــانی دراین باره تذکر داده اند و یک مرتبه نیز با مدیران 
شهرداری صحبت کردم تا اطلاعاتی بدهند یا این گزارش اصلاح 
شود یا از موضوع صرف نظر کنیم. حتی واحدهای دست اندرکار 
در ایــن موضوع نیــز از ارائه گزارش هــا خــودداری کردند و به 

شکل های عجیب وغریب توانستیم این اطلاعات را کسب کنیم .
او با بیــان اینکه درباره واگذاری ون هــا باید بگویم که وزارت 
کشــور برای پنج هزار ون با شرکت خودرو دیزل قرارداد بسته بود 
تا به شهرداری های کل کشور واگذار شوند، گفت: قرار بود بخشی 
از این ون ها در اولین گام ها به شــهرداری داده شــود و بر اساس 
آنچه  وزارت کشور تصمیم گرفت، قرار شد ۷۰ درصد مبلغ ون ها 
بــه عنوان کمک وزارت کشــور و دولت تلقی شــود و ۳۰ درصد 
را شــهرداری ها پرداخت کنند. سهم شــهرداری تهران نیز ۶۳۰ 
دستگاه اعلام شد که بر همین اساس تصمیم بر این شد تا در زمان 
مقرر پول مربوط به ۶۳۰ واگن را پرداخت کنند و در صورت جلسه 
تأکید شد که این پول باید پرداخت شود و ناوگان تحویلی به بخش 

خصوصی واگذار و مبالغ پرداختی مجددا به خزانه واگذار شود.
تشکری هاشــمی با تأکید بر اینکه بر همین اساس شهرداری 
تهران در تاریخ ۲۸ آبان ۱۴۰۱ آیین رونمایی از تاکسی ون ها را برگزار 
کرد، گفت: بر همین اســاس شهرداری تهران به ازای هر دستگاه 
یک میلیــارد و ۲۰ هزار تومان پرداخت کرد که ســهم ۳۰ درصدی 
۱۹۲ میلیارد و ۷۸۰ هزار تومان می شــده اســت. اما ۶۳۰ دستگاه  
محقق نشــد و یک مرتبه ۱۹۲ دســتگاه و یک مرتبه ۶۰ دســتگاه 
داده شــد و هرگز ۶۳۰ دستگاه واگن محقق نشد. سهم شهرداری 
تهران بابــت ۳۰ درصد ۷۷ میلیارد و ۱۱۲ میلیون تومان می شــد 
اما شــهرداری تهران مبلغ ۲۷۶ میلیارد تومان واریز کرد که اولین 
اشــکال این بود که چرا با وجود آنکه بیش از ۲۵۰ دستگاه بیشتر 
تحویل نگرفته شده است و از زمان توافق وزارت کشور بیش از دو 
سال گذشته است، اما نزدیک به ۲۰۰ میلیارد تومان مازاد پرداخت 
شده و هیچ اتفاقی نیفتاده است و اگر حتی ۶۳۰ دستگاه نیز واگذار 
می شــد، حدود ۷۸ هزار میلیارد تومان مازاد پرداختی داده شده 
است و مشــخص نیســت که چرا این مبالغ پرداخت شده اند. او 

ادامه داد: درباره نحوه اســتفاده از ایــن ون ها باید گفت با وجود 
آنکه شش ماه از ورود ون ها گذشت، در تذکری به شهردار تهران 
اعلام کردم که از این ون ها به درستی استفاده نمی شود و شهردار 
تهران نیز پاسخ داد که با توجه به مکاتباتی که انجام شده، تاکنون 
برنامه زمان بندی تحویل و دستورالعمل بهره برداری از ناوگان به 
عنوان یکی از الزامات علی رغم پیگیری های انجام شــده از سوی 

شهرداری، به شهرداری تهران ابلاغ نشده است.
تشکری هاشــمی ادامه داد: تأخیــر در ورود خودروها خارج 
از اختیار شــهرداری تهران اســت و لازم اســت بخشی از وجوه 
تعیین تکلیــف شــود. همچنین گفته شــده که با توجــه به این 
پیگیری هــا، تحویل ۹۵ دســتگاه در دســت انجام اســت و ۱۷۹ 
دستگاه انجام پذیرفته و ۱۰۰ دســتگاه آماده تحویل است و سایر 

ون ها نیز در شماره گذاری دچار برخی مشکلات هستند.
او با بیان اینکه مجددا پس از پنج ماه اشکالاتی که دراین باره 
وجود داشــت به شهرداری تهران منعکس شــد و دومین تذکر 
نیز دراین باره داده شــد و با اشاره به ابهامات موجود گفت: مازاد 
پرداختی ها یکی از مشــکلات و ابهامات اســت که تعیین تکلیف 
نشــده اســت. همچنین باید گفته شــود چرا فقط ۲۵۲ دستگاه 
تحویــل داده شــده و مابقــی پرداخت نشــده و چرا بــا وجود 
پرداخت ها هنوز پس از دو سال هیچ تعیین تکلیفی درباره تحویل 

بندها نشده است.
تشکری هاشــمی با بیان اینکه نحوه واگذاری و عدم واگذاری 
مسئولیت تاکسی های ون به سازمان تاکسیرانی و انتقال این نقش 
به اداره کل فاوا برخلاف ضوابط ابلاغی وزارت کشــور بود، گفت: 
در زمان تحویل ۴۰ دســتگاه دارای مشــکلات فنی بوده است که 
با گذشت تقریبا دو ســال از زمان تحویل همچنان مشکلات فنی 

خودروها رفع نشده است.
او با اشاره به تخلفاتی که در این ناوگان انجام شده است گفت: 
شــرکت گسترش فناوری کاشــان تجارت که هنوز هیچ سابقه ای 
درباره این شــرکت به دست نیاورده ایم و هیچ ردی از این شرکت 
در ثبت شــرکت ها پیدا نکرده ایم و نمی دانیم که آیا این شــرکت 
ثبت شده است، در حوزه اینترنت اشیا و پلتفرم های حمل ونقلی و 
سامانه های اطلاعات جغرافیایی کار می کند و کاملا این شرکت در 

حوزه آی تی است و در حوزه حمل ونقل فعالیتی ندارد.
به گفته تشکری، در ســایت این شرکت نیز گفته شده شرکت 
گسترش فناوری کاشان تجارت در زمینه راه اندازی و توسعه انواع 

سیستم ها و سرویس های نرم افزاری فعالیت می کند.
او با بیان اینکه در گام اول ۳۰ دســتگاه ون تحویل این شرکت 
شــده و در گام دوم ۵۰ دســتگاه خودرو تحویل داده شــد، گفت: 
نه روابطی بین این شــرکت و سازمان تاکســیرانی وجود دارد، نه 
قراردادی تدوین شــده است. ما تلاش بسیاری کردیم تا از مدیران 
شــهرداری اطلاعات این شــرکت را دریافت کنیم و تاکنون هیچ 
اطلاعاتی به ما داده نشــد. مــا دیگر باید واژگان خــود را از گله 
عوض بکنیم؛ چراکه شــهرداری تهران هیچ اطلاعات و ســندی 
به مــا نمی دهد و ما از طریق مختلف خودمــان این اطلاعات را 
به دســت آوردیم. بررسی ها نشــان داد که این ون ها به صورت 
میانگیــن روزانه ۱.۵۳ ســرویس انجام می دهند و در ســایت به 
صورت عجیب وغریبی روی نرخ های کرایه شورای شهر خط زده 

شده است و با یک نرخ پایین تر مسافران را جابه جا می کند.
از آنجایی کــه هیچ اطلاعاتی به ما داده نمی شــد ما مجبور 
شــدیم به صورت میدانی خودمان ســوار ون ها شویم و مشاهده 
شــد که تمامی مســیرها به جز یکی دو مســیر ۱۲ ظرفیت خالی 

دارند، اما به دلیل نقص در انتخاب شیوه ها و زمان بندی ها و سایر 
موضوعات، اصلا از این سرویس ها استقبال نمی شود.

او بــا تأکید بر اینکه شــش ماه بعد نیز خودروها به شــرکت 
تجارت الکترونیک پارس شــهروند واگذار شــده است، گفت: این 
شــرکت تا حدودی شــرکت تابعه شهروند اســت و سال ها این 
شرکت به صورت غیر فعال بوده و هیچ نوع فعالیتی نداشته است 
و به این شــرکت گفته اند ون ها را تحویل بگیر و برای تاکسیرانی 
کار کن! جالب اســت در این قرارداد گفته شده شرکت های دیگر 
از شــرکت پــارس الکترونیک شــهروند خــودرو را دریافت کنند 
و هنــوز هــم نمی دانیم که ایــن خودروها به چه شــرکتی داده 
شده اند. در حالی که طبق دستورالعمل وزارت کشور بهره برداری 
از تاکســی ها باید توســط شرکت های تابعه ســازمان تاکسیرانی 
انجام می شده و نامه انجام این کار را معاون برنامه ریزی سازمان 
تاکسیرانی امضا کرده است و حتی مدیرعامل سازمان تاکسیرانی 
نیز این کار را انجام نداده اســت. دقت داشــته باشــید که زمینه 
فعالیت شــرکت تجارت الکترونیک پارس شهروند باز هم آی تی 

بوده و هیچ ارتباطی به حمل ونقل نداشته است.
او با پخش فیلمی از محل نگهداری ون ها در محل ســامانه 
معلولان در طرشت تأکید کرد: کشف کردیم محل این شرکت در 
پایانه طرشــت متعلق به معلولان بوده و مشاهده کردیم تعداد 
انبوهــی از ون ها زیر غبار و آفتاب باقی مانده اند و تصاویر نشــان 
می دهد  زمان زیادی اســت که این خودروهــا تکان نخورده اند و 
جالب اســت که دارای پلاک اند اما زیر آفتاب هستند؛ در حالی که 
می توانستند به مردم خدمت ارائه دهند اما می بینیم که زیر آفتاب 

مانده اند و در حال نابود شدن هستند.
میثم مظفر، رئیس کمیته بودجه شــورای شــهر تهران نیز در 
واکنــش به این گزارش، بــا بیان اینکه ماهیــت و اجزای گزارش 
کاملا منطبق با واقعیت و مورد تأیید ماســت، گفت: معضلات و 
مشکلاتی که در این گزارش آمده کاملا مشهود است و متأسفانه 
علت اصلی آن عدم الصاق مسئولیت حمل ونقل و بهره برداری از 

خودروهای ون به سازمان تاکسیرانی است.
ناصــر امانی، عضو کمیســیون برنامه و بودجه شــورا هم در 
واکنش به این گزارش گفت: با شنیدن این گزارش درد ما تازه شد 
و امیدواریم بــه زودی راه چاره ای برای رفع معضلاتی که گریبان 

حمل ونقل شهر را گرفته اندیشیده شود.
او در توضیحی درباره شــرکت الکترونیک پارس شــهروند 
که متولی بهره برداری ون های تاکســی اســت بیــان کرد: این 
مجموعه جزء شرکت هایی اســت که در سال ۱۳۸۹ در همین 
صحن شــورا رأی به انحلال آن صادر شــد. دوستان شهرداری 
آن قدر به خودشــان زحمت ندادند کــه از اداره امور مجامع و 
شــرکت های شهرداری، ســابقه این برند را استخراج کنند تا به 
یک شرکت منحل نشده مأموریت حمل ونقل واگذار نکنند. اخیرا 
شــهردار تهران در پاسخی به ســؤال یکی از اعضا  در موضوع 
اعطای مســکن به مدیران شــهرداری، اســتنادهای قانونی در 
توضیحــات خود را عطف بــه مصوبه شــورای اول بیان کرده 
بود که همان اســتناد هم در دیوان عدالت اداری ابطال شــده 
بود. چطور در این باره اطلاعات درســتی احصا  نشــده اســت؟ 
دوستان و مدیران شهردار تهران هر چیزی را که می خواهند به 
امضای آقای زاکانی برســانند ، به او رحم کنند که چه چیزی را 
برای امضا به دســت او می دهند! شهردار تهران به دلیل تعدد 
مشغله ها فرصت استعلام یا کار کارشناسی ندارد. مدیرانی که 

در شهرداری هستند بروند و سوابق را بررسی کنند.
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